



The Arrangement of S.6 Graduation Dinner
中六畢業晚宴安排

Dear S.6 Parents and Students,
各位中六家長及同學:

Representatives of S.6 students formed a Graduation Dinner Committee group and proposed a graduation dinner, in order to express their heartfelt thanks to teachers and celebrate their graduation. Their sincere gratitude is highly appreciated. To support their initiative, the school has arranged a teacher advisor for this event. Details are listed in the table below. Please return the reply slip by 6 March 2024 to the class teacher. The Committee members will collect the fee on or before 6 March 2024. For enquiries, please contact the Committee teacher advisor Ms Holly Chan at 2604 9762 or any Committee members. Thank you for your attention.

Date 日期	6 June 2024 (Thur) 2024 年 6 月 6 日 (四)
Venue 地點	Harbour Grand Kowloon 九龍海逸君綽酒店 20 Tak Fung Street, Whampoa Garden, Hungghom, Kowloon, Hong Kong (Exit D2, MTR Whampoa Station)
Fee 費用	HK\$ 900 (For participants); HK\$450 (For non-participants) 港幣 900 元正 (出席者); 港幣 450 元正 (不出席者)
Remarks 備註	Fees include meals for teachers attending the graduation dinner and gifts to the school 費用包括宴請出席畢業晚宴的老師和送贈學校的禮物

由中六各班畢業生代表組成的籌備委員會欲籌辦畢業晚宴，以對老師表達謝意及慶祝中學畢業，學校感謝同學的心意，並安排顧問老師協助籌備工作，晚宴詳情可參閱上表。請於 3 月 6 日 (三) 或之前填妥回條並交回班主任，有關費用將於 3 月 6 日或之前由各班代表收取。如有疑問，請致電 2604 9762 向陳可盈助理校長或籌委會查詢。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
23 February 2024 2024 年 2 月 23 日

Reply Slip 回條

I acknowledge the receipt of the above circular regarding "The Arrangement of S.6 Graduation Dinner".

本人經已知悉 貴校來函有關「中六畢業晚宴安排」事宜。

- My child will attend the Graduation Dinner. 敝子女將出席中六畢業晚宴。
 My child will not attend the Graduation Dinner. 敝子女未克出席中六畢業晚宴。

Name of Student 學生姓名: _____

Class 班別: _____ CSNO 班號: _____

Name of Guardian 監護人姓名: _____
(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署: _____

Date 日期: _____

Please put a '✓' in the appropriate box 請於適當 內填上'✓'號